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Toezeggingen 
Actuele overzicht toezeggingen gedaan in de Raadscommissie Bestuur en Economie voor 2017 (stand per 14 december 2017) 
 

 Toezegging Portefeuillehouder Datum 
vergadering 

Afdeling Stand van zaken Vervolgprocedure college 

1. De regio Zuidoost-Brabant heeft 
met de provincie Noord-Brabant 
afspraken gemaakt over de 
versnellingsafspraken. Zodra een 
en ander concreter wordt, zal de 
raadscommissie hierover nader 
geïnformeerd worden  
 

Burgemeester 15-12-2016 Strategie en 
Programma’s 

Onderwerp is ingebed in de 
reguliere projecten en wordt van 
deze lijst afgevoerd. 

Zodra een en ander concreter 
wordt, zal de commissie 
hierover nader geïnformeerd 
worden 

2. Transitie Stadswacht: Vraagstuk 
rond fiscaal parkeren wordt 
meegenomen in het totale 
parkeerbeleid. Op de inrichting 
hiervan wordt nog nader 
teruggekomen 

Burgemeester 6-7-2017 Strategie en 
Programma’s 

Hierop wordt spoedig 
teruggekomen. Bezien wordt op 
welke wijze handhaving 
gerealiseerd gaat worden 

 

3. Transitie Stadswacht: in voorjaar 
en najaar 2018 wordt de 
commissie op de hoogte gebracht 
van de voortgang van de 
voorbereidingen van de transitie 

Burgemeester 6-7-2017 Strategie en 
Programma’s 

Werkgroepen zijn geformeerd. 
Voorjaar 2018 worden de eerste 
contouren gepresenteerd. 

 

4. Opkomst verhogen van raads- cq. 
commissieleden bij regionale 
bijeenkomsten waarvoor men is 
uitgenodigd teneinde een bredere 
vertegenwoordiging te realiseren. 

Wethouder Stienen 14-9-2017 nvt Eenieder stemt in met deze 
nadrukkelijke oproep. 
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5. Naar aanleiding van de 
informatiebijeenkomst door 
Helmond Marketing op 11 sept 
2017 dit soort thema-avonden 
vaker aanbieden tbv 
commissies/raad. Verzoek hiertoe 
aan het presidium voorleggen. 
 

Wethouder Stienen 14-9-2017 nvt Extra informatiebijeenkomsten 
als deze worden door de 
commissieleden als 
buitengewoon nuttig en 
verhelderend ervaren. 

Aan presidium voorleggen 

6. De heer Chahim vraagt waarom 
niemand van Senzer bij de 
vergadering aanwezig is indien 
relevante onderwerpen hiertoe 
aanleiding geven. Het is van 
belang om het contact met deze 
organisatie warm te houden. 
Wethouder zal aan Senzer vragen 
of de organisatie in het vervolg wel 
bij de vergaderingen aanwezig wil 
zijn. 
 

Wethouder van 
Bree 

23-11-2017 PSD Is gecommuniceerd en wordt 
van deze lijst afgevoerd. 

 

       

       

 
 
 


